
Jednání parlamentu – září 

Během září se konaly dvě schůzky žákovského parlamentu. Na úvodním setkání byli všichni 

členové seznámení se způsobem fungování žákovského parlamentu a s jejich rolí, jakožto 

zástupců tříd.  

Řešilo se také první společné téma, a to do čeho investovat částku 20 000 Kč, kterou škola 

dostala od zřizovatele, tj. města Kyjov.  

Na následné schůzce byly sepsány všechny návrhy a předány panu řediteli. 

Žáci byli také vyzváni k účasti na akci „Ukliďme Česko za 72 hodin“ Společně 

s ekoparlamentem se této akce zúčastnilo asi 30 dobrovolníků, nejen z řad obou parlamentů 

ale také z různých tříd.  


